
 

 

Referat, generalforsamling DKF, 28/2/2010 

 

Fremmøde: 24 fremmødte 

 

1. Valg af dirigent og referent: 

Karin Kryger valgt som dirigent. Referent er Rasmus Kjærboe. Karin Kryger konstaterer, at 

generalforsamlingen er lovligt indkaldt. 

 

2. Beretning v. formanden 

Tak til medlemmerne for et godt år. Tak til vores samarbejdspartnere eksterne, bl.a. universitetet, 

som stiller lokaler til rådighed. 

Bestyrelsen har holdt 9 møder i året. 

84 betalende medlemmer, 112 venner på Facebook. 

Vi har opdateret listen over museer, der giver gratis medlemskab. 

Vores arrangementer 

Maj – seminar, surrealismen nu? 

Juni – byvandring om byen monumenter med Jens Peter Munk 

Oktober – kunst og krise 

Oktober – besøg i Bevaringsafdelingen på Statens Museum for Kunst ved Jørgen Wadum 

Januar – besøg på Davids Samling ved Joachim Meyer 

 

Vi har udsendt 5 nyhedsbreve, vi arbejder med mere kommunikation i form af nyt logo og grafisk 

identitet samt nye medlemskort. 

 

Og PBS-betalingssystem. 

 

Vi har ryddet op i foreningens arkiv. 

 

Vi har opsagt sekretæren, Jens Tang Kristensen, så tak til ham. 

 

Hvad kan man forvente af foreningen i 2010? 

Vi kan gå videre med et arrangement om metoder i kunsthistorien, ca. 10 år efter ”den nye 

kunsthistorie”. Sofie foreslår: Deleuze. 

Grafisk identitet, hjemmeside fungerer, vi vil forsøge at blive høringspart i forskellige sager. 

 

Beretning fra kassereren … 

 

4. Indkomne forslag 

Der er ikke kommet forslag til dagsorden 

 

5. Forslag til vedtægtsændringer 

 

– Adgang for bachelorstuderende, argumentet om at der er nye veje til at studere kunst og 

kunsthistorie. Tættere forbindelse mellem universitetet og DKF. At hverve folk mens de er 

åbne. 

– Bestyrelsen sammensættes af fire medlemmer og en formand. Så der er ”paritet” i 

stemmeafgivelse. 

– Vedtaget med 14 af 14. 

Kontingent fastsættes til 150, 14 af 14 stemmer for. 

7. Valg: Martin og Sofie vælges til bestyrelsen. Jens Tang Kristensen og Susanne Bruun vælges som 



suppleanter. 

 

8. Evt. 

Karen foreslår en refusion til bestyrelsesmedlemmerne i form af en årlig middag. Det vil 

bestyrelsen tage til sig. 

Malene W. vil foreslå et villa-arrangement, hvor vi besøger klassiske, modernistiske villaer. 

 

 


